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„Într-adevăr este o 
revoluție, indiscutabil, în-
să o revoluție pentru ca-
re România este jucată 
și lăsată în seama hazar-
dului. (...) Au făcut mul-
te erori și cel mai grav es-
te că joacă la ruletă Ro-
mânia prin măsuri extrem 
de imprudente, cum sunt 
cele cu reducerea taxei pe 
venit de la 16% la 10%. 
Poate să le iasă, poa-

te să nu le iasă, dar dacă 
nu le iese va fi un dezas-
tru pentru 21 de milioane 
de români. Dacă le iese, 
nu cred că își vor asigura 
încă un mandat“, a spus 
Băsescu. Potrivit acestuia, 
nu există nicio justificare 
pentru schimbarea funda-
mentală „peste noapte“ 
a Codului fiscal, Băses-
cu explicând, totodată, că 
măririle de pensii și salarii 

au fost folosite propagan-
distic, pentru că, în reali-
tate, puterea de cumpă-
rare a românilor a scăzut.

„Nu a mai rămas ni-
mic, dacă punem și 
creșterea prețurilor la ali-
mente, din toată mări-
rea, dar le-a folosit pro-
pagandistic - v-am mărit 
salariile, v-am mărit pen-
siile... În realitate, pute-
rea de cumpărare a slă-
bit. (...) Am explicat de ce 
noi spunem că într-o pe-
rioadă de creștere econo-
mică nu se justifica redu-
cerea impozitului pe ve-
nit, pentru că va alimen-
ta în continuare inflația și 

ceea ce s-a câștigat prin 
așa-zisele măriri sau chiar 
reducerea impozitului pe 
venit de la 16% la 10% 
în unele domenii nu se 
va reflecta în niciun caz în 
creșterea puterii de cum-
părare. Este pur și sim-
plu o scamatorie și pentru 
că tot au promis că vor 
crește salariile cu 25% de 
la 1 ianuarie, ce le-a dat 
prin cap? Hai să punem 
și contribuția angajatoru-
lui pe salariul brut al sa-
lariatului și vor avea tupe-
ul să vină să ne prosteas-
că la televizor (...), dar au 
uitat să ne spună în pro-
gramul de guvernare că 

această creștere este ge-
nerată de adăugarea la 
salariul brut al salariatului 
a contribuțiilor angajato-
rului, care vor fi stopate la 
sursă“, a mai afirmat fos-
tul șef al statului.

De asemenea, Traian 
Băsescu a criticat măsu-
ra privind split TVA, spu-
nând că este o „crimă“, 
ea afectând firmele aflate 
în insolvență. „Aș înche-
ia și capitolul «năzdrăvă-
niile lui Dragnea». Nu mai 
spunem de split TVA ca-
re lovește exact firmele în 
insolvență. (...) E aproape 

o crimă! Îi împingi în fa-
liment fără să clipești tu, 
ca Guvern“, a mai afirmat 
Băsescu.
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deputatul Pnl, Ovidiu 
raeţchi, a iniţiat un proiect 
de lege care prevede 
sancţionarea cu amendă 
a interzicerii în orice mod 
a alăptării în spaţii publice, 
iar cuantumul acesteia va 
fi între 100 de lei și 2.000 
de lei. Proiectul de lege își 
propune să sancţioneze 
cu amendă de la 100 de lei 
la 2.000 de lei evacuarea 
din spaţiul public a unei 
mame care alăptează, 
refuzul furnizării de 
servicii unei persoane 
care alăptează un copil 
mic sau interzicerea în 

orice mod a alăptării în 
spaţii publice, potrivit 
expunerii de motive. 
iniţiatorul precizează că 
aceste comportamente 
aduc atingere dreptului 
la hrană și se consideră 
discriminare. de 
asemenea, se arată că 
prevederile legii se aplică 
indiferent dacă spaţiile 
publice au prevăzute 
camere tip „mama și 
copilul”, fiind decizia 
mamei dacă le utilizează 
sau nu. Proiectul de lege 
este susţinut de mai mulţi 
parlamentari Pnl și USr.

Sancţionarea interzicerii alăptării în 
spaţii publice

Tomac: EMA nu crede în PSD

gabriel Petrea, ministru 
pentru dialog Social, 
a câștigat un nou 
mandat de președinte al 
Organizaţiei tineretului 
Social-democrat a PSd. 
Petrea, care deţine de 
doi ani președinţia tSd, a 
fost votat de aproximativ 
2.121 de delegaţi prezenţi 
la Congresul tineretului 
social-democrat, care 
a avut loc duminică, 12 
noiembrie, la complexul 
expoziţional romexpo, din 
Capitală. el a fost singurul 

candidat pentru această 
funcţie. evenimentul 
a avut loc în prezenţa 
președintelui PSd, liviu 
dragnea, și a premierului 
Mihai tudose.

Gabriel Petrea, un nou mandat de 
președinte TSD

Un eșec de răsunet 
se prefigurează în 
curtea PSd peste 
câteva zile, a scris 
președintele executiv 
al PMP, eugen tomac, 
pe pagina sa de 
Facebook, aratând 
că ministrul Florian 
Bodog nu avea cum să 
convingă Bruxelles-
ul că putem găzdui 
agenţia europeană 
a Medicamentului la 
București, „pentru că 
eMa nu crede în PSd“. 
eugen tomac spune 
că românia este ţara 
din Uniunea europenă 
care nu găzduiește nicio 
instituţie europeană. 
„aveam o șansă cu 
agenţia europeană a 
Medicamentului, dar nici 
aceasta nu va veni la 
București, pentru simplul 
motiv că Sănătatea este 

patronată în românia de o 
nulitate politică incapabilă 
să înţeleagă că a pus 
pe butuci definitiv un 
domeniu vital al societăţii. 
Bodog nu avea cum să 
convingă Bruxelles-ul 
că putem găzdui eMa la 
București, pentru că eMa 
nu crede în PSd. Sunt 
aproape sigur că eMa 
va pleca la Bratislava, 
pentru că PSd a confiscat 
sintagma «Îndrăznește să 
crezi»“, mai scris tomac.

Băsescu despre actuala guvernare: Joacă la ruletă România!
Președintele PMP, Traian Băsescu, a afirmat, 
referindu-se la recentele modificări fiscale, că 
actuala guvernare „joacă la ruletă România“ prin 
măsuri „extrem de imprudente“, care lasă țara în 
seama „hazardului“.

Printre cei care au 
adus un omagiu milita-
rilor, întâmpinați de am-
basadorul Marii Britanii, 
 Paul Brummell, s-au nu-
mărat ambasadorul SUA 
la București, Hans Klemm, 
ambasadorul Germaniei 
la București, Cord Meier- 
Klodt, ambasadoarea 
Franței, Michele Ramis, și 
principesa Maria. Au fost 
trimise coroane de flori din 
partea Președinției Româ-
niei, din partea mai multor 
ambasade și asociații ale 
veteranilor de război, dar 
și din partea unor persoa-

ne fizice care au dorit să 
aducă un omagiu milita-
rilor. Ceremonia a cuprins 
intervenții ale atașatului 
britanic al Apărării,  Neville 
McNally, ale reverendu-
lui Jonathan Stewart și ale 
unui preot din partea Mi-
nisterului român al Apără-
rii Naționale. La finalul ce-
remoniei, copiii prezenți 
au fost invitați să depu-
nă flori pe mormintele 
soldaților.

Evenimentul de la 
Tâncăbești a făcut par-
te din seria de manifestări 
„Remembrance Sunday“ 

- o comemorare anuală a 
tuturor celor din Marea Bri-
tanie și din Commonwealth 
care și-au pierdut viața în 
război, servindu-și țara.

Atașatul Apărării, 
Neville McNally, a expli-
cat, într-un filmuleț pos-
tat la sfârșitul săptămâ-
nii pe pagina de Facebook 
a Ambasadei Marii Brita-
nii la București, despre 
semnificația acestui mo-
ment. „Este o tradiție în-
delungată, care a înce-
put după Primul Război 
Mondial și a fost ulteri-
or extinsă în memoria ce-
lor decedați în toate răz-
boaiele de atunci și pâ-
nă în prezent“, a spus el. 
McNally a spus, în același 
video, că „2017 este cel 
mai important an în istoria 
relațiilor bilaterale româ-
no-britanice în domeniul 
Apărării“. „În acest con-
text organizăm ceremo-
nia anuală Remembrance 

Sunday“, a evidențiat el.
Evenimentul este de-

dicat atât soldaților care 
au murit în misiune, cât 
și supraviețuitorilor con-
flictelor armate și famili-
ilor personalului militar, 
„cei marcați de cicatricile 
războiului, familiile celor 
căzuți și ale celor răniți“, a 
explicat oficialul. El a vor-
bit despre „Poppy Appeal“ 
- o campanie de strânge-
re de fonduri pentru ve-
terani și familiile militari-
lor. Cei care donează pri-
mesc, în schimb, un mac 
de plastic - floare care, de 
la sfârșitul Primului Răz-
boi Mondial, este simbol 
al sacrificiului militar.

Cimitirul de la Tân-
căbești este unul din-
tre cele trei cimitire Com-
monwealth din România 
în care sunt îngropați mili-
tari, marinari și piloți morți 
în cele două războaie mon-
diale.

Soldaţii britanici şi din 
Commonwealth, comemoraţi 
la cimitirul de la Tâncăbeşti

Soldații britanici și din Commonwealth care 
au murit în Primul și Al Doilea Război Mondial 
au fost comemorați duminică, 12 noiembrie, 
la cimitirul de la Tâncăbești, în cadrul unei 
ceremonii la care au participat membri ai 
corpului diplomatic acreditat la București, 
reprezentanți ai Casei Regale și ai comunității 
britanice din România.


